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Abstract (en)
To improve the washing result which can be adversely affected by excessive amounts of foam and to prevent foam from escaping from a washing
machine, it is proposed to measure the pressure in the lye container during the agitation phase of the laundry mover, for example the laundry drum,
with a normal reversing rate, for example 50 seconds of running and 3 seconds of pause. Whenever a predetermined pressure threshold value
is reached, the agitation rate will be greatly reduced, for example to 3 seconds of running and 20 seconds of pause. The foam which has been
generated by eruption consequently quickly collapses and the laundry can be washed effectively again.

Abstract (de)
Zur Verbesserung des Waschergebnisses, das durch übermäßige Schaumentwicklung gestört werden kann und Vermeidung des Schaumaustritts
aus der Waschmaschine wird vorgeschlagen, während der Agitationsphase des Wäschebewegers, z. B. der Wäschetrommel, mit normalem
Reversierrhythmus, z. B. 15 sec Lauf und 3 sec Pause, den Druck im Laugenbehälter zu messen. Immer wenn ein vorbestimmter Druck-Schwellwert
erreicht wird, soll der Agitations-Rhythmus stark vermindert werden, z. B. auf 3 sec Lauf und 20 sec Pause. Dadurch bricht der eruptiv entstandene
Schaum schnell zusammen und die Wäsche kann wieder effektiv gewaschen werden.
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